
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Przemys³awa B³aszczyka

na 60. posiedzeniu Senatu
w dniu 22 lipca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka oraz do prezesa Zarz¹du
Poczty Polskiej SA Andrzeja Polakowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Szanowny Panie Prezesie!
Zwracam siê z problemem, który nurtuje wielu lokatorów mieszkañ stanowi¹cych zasób nierucho-

moœci Poczty Polskiej, w tym mieszkañców bloku w £êczycy przy ul. Belwederskiej 7.
Osoby te mimo licznych prób wykupu zajmowanych mieszkañ nie zdo³a³y tego uczyniæ, a gdy weŸ-

miemy pod uwagê ostatnie przekszta³cenia przedsiêbiorstwa pañstwowego, jakim by³a Poczta Polska,
w spó³kê prawa handlowego, trzeba stwierdziæ, ¿e istnieje powa¿ne prawdopodobieñstwo, i¿ sprzeda¿
wskazanych mieszkañ nie bêdzie podlega³a przepisom ustawy z dnia 15 grudnia 2000 r. o zasadach
zbywania mieszkañ bêd¹cych w³asnoœci¹ przedsiêbiorstw pañstwowych, niektórych spó³ek handlo-
wych z udzia³em Skarbu Pañstwa, pañstwowych osób prawnych oraz niektórych mieszkañ bêd¹cych
w³asnoœci¹ Skarbu Pañstwa, a tym samym wykup tych mieszkañ bêdzie utrudniony i bêd¹ one dro¿sze.

Moim zdaniem jest to równie¿ du¿y problem spo³eczny, gdy¿ wiêkszoœæ lokatorów tych mieszkañ to
osoby starsze i by³oby dalece niezgodne z zasadami wspó³¿ycia spo³ecznego pozbawienie ich mo¿liwoœci
preferencyjnego wykupu mieszkañ, w których te osoby mieszka³y i o które dba³y ca³e swoje ¿ycie.

Wobec tego zwracam siê z proœb¹ o wyjaœnienie tej wa¿nej sprawy.

Z powa¿aniem
Przemys³aw B³aszczyk




